
1 

 

Úvahy Saint Germaina o okupaci Země 

Civilizace na Zemi se střídaly jedna za druhou. Jejich historie je zčásti 
legendární, zčásti opředená mýty, zčásti se projevila ve výzkumech vědců, 
zčásti je skrytá a utajovaná, zčásti přepisovaná. Přesto už mnozí tuší, že 
naše civilizace není na této planetě první. 

Navíc, mnozí začali tušit, že se provádí nějaká kontrola nad rozvojem 
civilizace. Mnozí začali tušit, že od pradávna na planetě docházelo k jakési 
konfrontaci mezi civilizacemi a rostoucímu pohlcování tajemnými vládci. 

To vše se promítlo do různých konspiračních teorií, které do značné míry 
vysvětlují páky kontroly, zjevné i skryté, páky budování systému. Na toto 
téma se objevilo poměrně hodně informací. Ale přesto možná některé věci 
zůstávají nedostatečně osvětleny, zejména v těchto dnech, kdy systém 
začal srážet na kolena téměř celý svět. 

Hrozby nového věku zde již byly diskutovány v jednom z témat (viz téma: 
Saint Germain o hrozbách nového věku). Dnes by se vám představilo další 
povídání učitele Saint Germaina na toto téma. Zvláště proto, že se mnohé z 
těchto informací týkají naší země (míněno Rusko - pozn.).  

 

Níže popsané informace však přišly prostřednictvím vědomého snění, a 
proto nepředstírají, že jsou vědecké, politické ani nic jiného. Je věcí 
vlastního rozhodnutí, zda těmto informacím uvěříte, či nikoliv. 
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...Nad horami vychází rudé slunce a zahaluje jejich zalesněné svahy purpurovým 
závojem. Rozsáhlá tajga je pokryta sněhem a ledový vítr trhá šedé mraky na 
cáry. 

Hory se táhnou v nekonečných hřebenech porostlých mechovou tajgou a někde 
uprostřed nich se tyčí zalesněná... pyramida. Ano, ano, nebýt tajgy a sněhu, nebýt 
zalesněných svahů, neomylně by připomínala egyptské pyramidy. Alespoň tak je 
vidět z výšin přístupných jen ptákům... 

Níže, uprostřed tajgy, nejsou svahy čtyřbokého velikána okamžitě rozeznatelné 
od sousedních zalesněných hor. ...Ale podivný a majestátní sloup-monolit jako by 
pamatoval zapomenuté časy, zapomenutá města, postavená z obřích kamenů, 
přitisknutých těsně k sobě... 

Slunce náhle vyzářilo duhu, když se okrajem svého kotouče dotklo mohutného 
sloupu a ozářilo titánské zdivo okolních skal, které kdysi muselo být zdí nějaké 
stavby. Světlo se nějak nesnesitelně rozzářilo a všechno se v něm utopilo. 

Ale během okamžiku se začalo rozplývat a odhalovalo úplně jiný obraz... 
Prastaré skály se skutečně proměnily ve vysoké zdi, vyleštěné do lesku a 
vyrobené z obřích kamenných bloků, a sloup se proměnil v zářící obelisk či 
krystal. Ale při bližším pohledu bylo vidět krásnou tvář vytesanou na jejím 
samém vrcholu. Obličej byl ze všech stran orámován několika paprsky-šípy a 
díval se směrem ke Slunci. Slunce se v něm odráželo a svítilo tak, že se zdálky 
zdálo, že jsou dvě slunce. Za touto sochou zářila sněhobílá pyramida, sotva se 
dotýkající ohnivého slunečního disku. Na druhé straně obelisku se ze stejných 
obřích bloků vyleštěných do lesku tyčila obrovská budova, na níž byly vyřezány 
basreliéfy. Byly to ozdoby vířících svastik, květinových vzorů a bizarních ptáků s 
lidskými hlavami. 

...A hle, po širokých schodech chrámu kráčí dlouhovousý kněz, uvědomila jsem 
si. Opírá se o zkroucenou hůl, dlouhé roucho mu visí k zemi a na hlavě má 
podivnou ozdobu, podobnou válečnické přilbě, jen celou vzorovanou. Je stále 
blíž a blíž, a jeho oči září a svítí jako hvězdy a jeho tvář mi připadá velmi 
povědomá... 

Ale pak zamával hlavou své hole stočenou do spirály a všechno kolem znovu 
zalilo jasné světlo... 

Pak ale všechno zase zmizelo a pomalu, jako v mlze, se začal vynořovat jiný 
obraz. Mihotavý plamen tlusté svíce vyrval z temnoty těžký vyřezávaný dřevěný 
stůl. ...Bronzový svícen na lvích tlapách, ručně psané tlusté knihy v kožených 
vazbách a po stěně se plazí dlouhé stíny. 

Ale něco mě přimělo ohlédnout se. ...A znovu ten zářící a planoucí pohled... A ta 
samá tvář, jen kratší vousy a místo kněžských šatů evropská kamizola minulých 
epoch. 

Saint Germain, proletělo vědomým, je zase tady... 
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„Ano, to jsem zase já,“ řekl s klidným výrazem, i když jeho rty zůstaly bez 
pohnutí. 

„Rozhodl jsem se znovu přijít a moje starosti jsou nyní o vaši Rus. Mnoho času 
uteklo od doby, kdy jsem nechal své tělo v daarijské pyramidě, kde jsem sloužil v 
chrámu Jara Velikého, a díky jeho energiím jsme na tomto světě vykonali mnoho. 

Ano, i já jsem se inkarnoval na vaší půdě, i když jsem o tom dříve nemluvil. Ale 
přišel jsem, abych ten příběh nějak vyprávěl v této podobě, aby vám byl bližší a 
jasnější (viz téma: Tajemství kněze Jaromíra). Kněz Jaromír, jehož tělo bylo 
nalezeno neporušené v prvních letech tohoto vašeho století, je další z mých 
inkarnací, o níž jsem již jednou vyprávěl (viz další témata). 

Takže jsem pak nechal své tělo až do vašich dnů ve stavu, který hinduisté nazývají 
‚samádhi‘, a hodně se již udělalo, ale je příliš brzy o tom všem vyprávět, protože 
válka je v plném proudu a to nejen za Rus, ale za celou Zemi, za celé lidstvo. Prostě 
vaše Rus je předurčena, podle všech variant událostí mapy časů budoucnosti, být v 
této válce hlavní silou, která přináší světlo do spícího světa. 

Stále však existují možnosti událostí, které nejsou tak optimistické, vždyť mnoho 
lidí i ve vaší zemi spí, nebo když se probudí, nadále vidí jiné sny, falešné… 

Ano, myslím, že jsou začátek a nebudou mi věřit, nebo dokonce mě budou 
označovat za nepřítele, ne nadarmo se nyní u vás mysl mnohých přebudovává 
skutečnými nepřáteli, lžemi a všemožnými pokušeními pouštějí ospalou dřímotu. A 
obecně, skuteční hrdinové byli vždy téměř neviditelní a mnozí je upřímně 
považovali za nepřátele. A musí uplynout mnoho let a možná i staletí, aby byla 
pravda odhalena a jména těch velkých by přestala být očerňována. 

A ještě hanobíte jméno vládce, který zachránil vaši zemi a celý svět před úplným 
zničením lidstva cizáckými přivandrovalci, ale rukama samotných lidí, zblbnutých 
fanatismem a představami o nadřazenosti svého národa a rasy. 

Ano, mluvím o tom samém Josifu Stalinovi, kterého mnozí z vás považují za 
monstrum, maje na paměti náklady toho systému, který vinou skutečných nepřátel 
semlel nevinné oběti (viz téma: Josif Stalin - padouch nebo zachránce Ruska a... 
tajný kněz).  

A pak ti samí nepřátelé, to vše tisíckrát přehnané, prezentovali po celá desetiletí, 
takže co jiného očekávat od lidí, kteří nejsou schopni myslet a vnímat svět globálně, 
kteří nejsou schopni myslet v měřítku států a celého světa, ale vidí pouze své osobní 
problémy? Takových lidí je naprostá většina. 

A také teď mnozí, když uslyší jen jméno tohoto vládce, jenž vskutku z kosmických 
pozic ve své době zachránil svět před zničením a úplným zotročením, mě budou 
nazývat nepřítelem a nebudou mě dál poslouchat. Ale právě tento vládce si vybral 
jedinou možnou cestu na mapě možností rozvoje civilizace, aby prolomil obklíčení 
nepřátel lidstva, když to bylo potřeba. 
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Ano, byl prakticky sám, obklopen nepřáteli, a dokázal tyto nepřátele vést, oblékl si 
černé roucho, aby se vůbec dostal na místo, kde bylo možné za těch podmínek 
vládnout zemi. Když je svět obsazený nepřáteli, aby se alespoň něco změnilo, 
obléknou si nejsilnější duchové černá roucha a vydají se do doupěte nepřátel, aby 
se je pokusili ovládnout a nepozorovaně tak splnit své poslání. Proto je za 
nepřátele berou i prostí nevědomí lidé, a to je další velká zkouška pro takové duchy 
- nejen pracovat mezi nepřáteli, aby tě považovali za své, ale také pracovat na 
spáse těch, kteří tě také upřímně považují za nepřítele, i když ve své naivitě a 
nevědomosti. 

Rozumí se, že lidé, kteří se vidí pouze v jedné ze svých inkarnací a třesou se o jeden 
ze svých fyzických životů, budou obecně pobouřeni a nikdy v něco takového 
neuvěří. Budou vznášet tisíce obvinění, že nevinní lidé byli mučeni a zabíjeni, že při 
záchraně státu se tento duch nedíval na osobní oběti. 

Ale to je jen jiný úhel pohledu na tento problém. Velcí duchové vědí, že duše se 
reinkarnují ještě tisíckrát a že fyzický život je jen mžik a že utrpení se neděje jen 
tak a tyto údajně nevinné duše dostaly svou osobní karmu z minulých inkarnací. 
Jako všechno, co se ve světě děje. 

Ale kdyby se třásl o každý život, nedokázal by tehdy zachránit svět a v mnoha 
zemích by se nenarodily další generace lidí, mrtví by se nemohli reinkarnovat a 
nebyla by desítky let relativně klidný život na většině území. 

Vždyť skoro nikdo z vás neví, že kdyby tu válku vyhrálo nacistické Německo, tak by 
se rok po kapitulaci zemí nestal hlavním městem světa ani Berlín a ani Německo, 
ale Nové Švábsko a Antarktida. 

A nastal by Armagedon, o čem už tehdy psali proroci. Stalinovi se podařilo zastavit 
invazi a oficiální převzetí planety mimozemskými vetřelci odstavením jejich poslů 
(viz téma: Epizoda Star Wars - 2. světová válka). 

Ano, mnohým to bude připadat jako fantazírování. Ale možná se mezi vámi ještě 
najdou tací, kteří tuto informaci dokážou ocenit. 

Aby to bylo alespoň nějak jasné, mohu říci, že se jedná o podzemní antarktickou 
základnu těch samých Anunnaki - cizinců z jiného světa, o kterých se už nejednou 
vyprávělo (viz téma: Zákeřnost země Agartha aneb tajemství Antarktidy). 

Je to Agartha či Agharti, už dlouho vládne vašemu světu prostřednictvím svých 
prominentů ze světa lidí, skrze své vyvolené, přes ty samé ‚elity‘, lóže a tajné 
společnosti již od dob Atlantidy. 

Ti, kteří jsou obeznámeni s našimi poselstvími zde (viz další témata webu), znají 
podrobnosti okupace Země civilizací Anunnaki. 

Krátce řeknu pro ty, kteří o tom ještě neslyšeli. Anunnaki se dokázali lží a lstí 
zmocnit nejdůležitějších starověkých mechanismů planety, takže jakákoli otevřená 
válka světlých civilizací s nimi se stala nemožnou, protože by velmi rychle vedla k 
úplnému a okamžitému zničení planety Země, Sluneční soustavy a otevření obřího 
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portálu do dalších paralelních světů, čehož se cizinci snaží dosáhnout. Chtějí další 
expanzi do jiných světů a dobytí nových planet a zdrojů. Civilizace zatím nemají 
schopnost odolat takovým obřím prolomeným portálům, ale také Anunnaki nemají 
možnost takový portál sami vytvořit, k tomu je třeba nejen vyhodit do vzduchu 
vaše Slunce a Zemi, ale také rozbít mnoho struktur éteru, který vaše věda nezná. 
Ale pokud dojde ke srážce, otevřené srážce a výměně úderů, pak budou tyto 
struktury éteru zničeny. To se může stát pouze tehdy, když se černé energie a 
zbraně Anunnaki propojí s energiemi zbraní světlých světů. Právě toto smíchání 
energií může zničit struktury éteru mezi světy a sloučit světy. Nepřátelé přitom 
bezbolestně přejdou do sousedního světa, protože se sloučí s tím vaším a jejich 
expanze tam bude nezastavitelná. 

Mluvím o paralelních fyzických světech, ne o těch s vyššími vibracemi hmoty. 
Faktem ale je, že existuje mnoho podobných fyzických světů, paralelních s tím 
vaším, ale které ještě nebyly ovlivněny temnými civilizacemi. Tak to bylo s vaším 
světem a stejně tak došlo k invazi temných sil do vašeho světa v nejhlubším 
starověku, kterou jsme zde popsali (viz další témata). Došlo totiž k otevřenému 
střetu civilizací antisvěta a civilizací světla v jednom z paralelních fyzických světů 
v rámci Mléčné dráhy, projeveného ve vašem světě jako Mléčná dráha. 

Pro ty, kteří jsou překvapeni, že dříve bylo řečeno, že temná invaze byla 
překvapením pro světlé síly, řeknu, že to tak bylo, protože se mluvilo o světlých 
silách vašeho světa, a ne paralelního. Svět je mnohem mnohotvárnější, než si 
dokážete představit, a to natolik, že ne všechny ještě vyšší civilizace si uvědomují 
události paralelních světů i své vlastní dimenze, nejen světů paralelních se světy 
jiných dimenzí, a to je jen jeden náš vesmír, nemluvě o jiných vesmírech. 

Ale čím více světů je ovlivněno temnými civilizacemi, tím větší je pravděpodobnost 
zániku celého vesmíru. Proto válečníci světla z různých civilizací hustých světů a 
vyšších vibrací stojí na hranici v sále Slunce a zejména na pomezí Země. Probíhá 
velké omezení, bariéra, která udržuje vesmír naživu, aby tisíce světů zůstaly 
nedotčeny. Po invazi do našeho společného světa si vyšší civilizace uvědomily, že 
přímá srážka může skončit špatně pro mnoho jiných světů, pokud temné civilizace 
obsadí klíčové body pro otevírání portálů a krystalů planet, což se stalo na Zemi. 

Mnozí z vás čekají na příchod sil světla, ale na to čeká i nepřátelská armáda. Vždyť 
tehdy, ve velké bitvě, kterou síly světla nevedou záměrně, se otevřou tytéž výbušné 
portály mezi světy a hranici už nebudou ovládat bojovníci světla. Oblasti těchto děr 
jsou příliš gigantické a ani jedna civilizace a dokonce ani všechny civilizace 
dohromady nebudou schopny takové oblasti fyzicky pokrýt. Nepřátelé definitivně 
prorazí, i když jich bude mnohem méně než válečníků světla, protože se prorazí 
frontová linie. Zatím ji drží, vždyť nejen bojovníci světla, ale i samotný éter, 
struktury kosmu, brání vetřelcům s nízkými vibracemi volně proniknout do jiných 
světů, ale pokud se tato bariéra zhroutí, síly válečníků světla nebudou stačit, věřte 
mi, nebudou stačit k zablokování portálů v měřítku milionů světelných let ve vašem 
počítání. Nyní blokují malé portály mezi světy na vaší planetě a ještě na několika 
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dalších místech ve sluneční soustavě a galaxii Mléčná dráha. Při takovém masakru 
se otevřou takové portály, že samotná galaxie Mléčná dráha se na jejich pozadí 
bude jevit jako zrnko písku a v mžiku oka může odletět do černé propasti antisvěta 
za základ vesmíru (viz další témata). 

Proto ve skutečnosti existuje pouze jediné reálné východisko z této situace. 

Pokračovat v zadržování nepřátelské armády civilizací temnoty, v jejímž čele stojí 
tito stejní Anunnaki, a vyčkávat na velký kosmický proces, kdy se galaxie Mléčná 
dráha přece jen vzdálí od díry do antisvěta, od toho samého oblaku ‚temné hmoty‘, 
jak to vidí vaši astronomové z vašeho světa. 

Teprve poté se výrazně změní vlastnosti projevu éteru ve vašem světě a bude 
možné mluvit o nějaké očistě. Ale tyto procesy jsou kosmické procesy a podle 
standardů vašich fyzických životů jsou kolosální. Nebudou moci nastat během vaší 
téměř mžikové fyzické inkarnace, budou potřebovat dalších minimálně sto tisíc let. 
Nejsou spojeny s epochami Kali Yuga a Satya Yuga, které vypočítali starověcí 
mudrci, ani s epochami roku Svaroga. S epochami vypočítanými mudrci je spojen 
pouze cyklus pohybu sluneční soustavy uvnitř galaxie Mléčná dráha, nikoli však 
pohyb samotné galaxie v systému metagalaxie, do které vstupuje. Ano, během 
Satya Yugy se Sluneční soustava vzdaluje uvnitř galaxie Mléčná dráha z místa 
kontaktu mezi temnou hmotou a Mléčnou dráhou, ale samotná Mléčná dráha se 
těchto oblastí nadále dotýká. 

Proto v minulých, tzv. světlých epochách dějin, které byly po invazi sil z antisvěta, 
nebezpečí nepřátel bylo vždy přítomno a nezmizelo. Jednoduše zesláblo, ale 
Anunnaki stejně pokračovali ve svých aktivitách v rámci Sluneční soustavy. 

A během éry Hyperborey, která se vám jeví jako zlatý věk - tato hrozba byla 
přítomna stejným způsobem, i ta samotná Atlantida ve stejnou dobu začala sloužit 
Anunnakiům a stala se jejich silou na planetě. 

Čistý zlatý věk, lze-li to tak přibližně říci, byl pouze před invazí vetřelců antisvěta 
do tohoto světa v oblasti galaxie Mléčná dráha, v éře Dei neboli Faetonu, v době 
osvojování Země Asury, Tellury a Lunbo - předky Lemurijců, a v době rané Lemurie, 
Tellurie a Asie - země Asurů (budoucí Hyperborey), osvětlené dvěma Slunci 
obklopenými dvaceti sedmi planetami (tři po devíti zemích). 

Od doby první zápalné oběti a smrti Rádža Slunce spadla galaxie Mléčná dráha do 
zóny průlomu do antisvěta. V zásadě se jednalo i o samotnou invazi, průlom, útok 
na náš svět. Tehdy to bylo epicentrum kontaktu s antisvětem. Ale i zraněná galaxie 
Mléčná dráha pokračovala dál v pohybu kolem středu metagalaxie a pokračuje v 
něm dodnes. V tomto pohybu se postupně vzdaluje od místa průlomu. Tyto procesy 
jsou podle vašich měřítek titánsky pomalé, Sluneční soustavě se již během této 
doby podařilo několikrát obejít jádro galaxie Mléčná dráha, to znamená, že podle 
hyperborejského výpočtu uběhlo několik cyklů let Svaroga. A samotná galaxie 
Mléčná dráha prošla jen částí dráhy svého jediného kruhu kolem středu 
metagalaxie. Toto jsou kosmická měřítka. 
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Proto očekávat v blízké budoucnosti, podle vašeho počítání, skutečný zlatý věk a 
vzestup jsou iluze a pohádkové báchorky. 

To je důvod, proč civilizace temnoty, jak nazýváme cizince z antimíru, věří, že teď 
mají dost, a také doufají, že některá ze světlých civilizací nevydrží a přispěchá, pak 
budou schopni prorazit do paralelních světů, jako to udělali ve své době s vaším 
světem, a znovu si otevřou novou epochu existence až do konce Brahmova dne. Pro 
ně je to už téměř věčnost. No a tam za tu dobu doufají, že změní vlastnosti éteru, 
tedy v podstatě zabijí vesmír. Mnozí z nich si ani neuvědomují, že vlastnosti éteru 
jsou jeho podstatou. 

Například, jak přeměnit vodu? Z chemie víte, že molekula vody se skládá z atomu 
kyslíku a dvou atomů vodíku. Vlastnost vody můžete změnit přeskupením atomů v 
molekule přidáním dalšího atomu, ale pak se voda změní například na alkohol, což 
je atom uhlíku plus přeměněná voda, tedy stejný alkoholový zbytek (OH). Bez 
atomu uhlíku se atomy vodíku opět slepí dohromady na atom kyslíku a vytvoří 
stejnou H2O neboli vodu. A co víc, podle toho, kolik atomů uhlíku přidáte do 
molekuly vody, získáte různé alkoholy. Všichni to znáte. To je chemie a ona vytváří 
mnoho fyzikálních látek uspořádáním různých atomů. 

Ale alkohol není voda. Voda v molekule alkoholu mizí, mizí i její vlastnosti. A pokud 
bude na světě místo vody alkohol, ten svět, který znáte, zahyne, protože všechno 
živé, biologické z velké části sestává z vody. Pokud donutíte vodu ne chemicky, ale 
nějakým jiným způsobem (neznámým vaší vědě), aby existovala například ve stavu 
stejného alkoholového zbytku (jeden atom kyslíku a jeden atom vodíku), pak to 
také nebude voda. A svět také zanikne, protože jiné molekuly života nebudou 
schopny správně interagovat s jinou konfigurací molekul přeměněné vody. Budou 
získány bizarní další molekuly jiných látek. A vám známá hmota se změní v něco 
jiného, cizího, možná jedovatého a destruktivního. A to je jen voda... 

A pokud změníte vlastnosti éteru (nemyslím chemický termín, ale éter ve smyslu 
jeho použití vaším vědcem Teslou), nebude schopen ze sebe rodit světy, tato 
vlastnost zmizí, světy z něj sestávající zmizí, a to znamená smrt vesmíru. 

Ale temná vědomí to nechápou kvůli svému převrácenému vědomí bytí, kvůli tomu, 
že jsou vedena pouze chladnou kalkulující myslí, podle chladné logiky falešné 
moudrosti, a ne podle znalosti Života éteru, v možnost jeho existence obecně ve 
stavu Života. 

To je stav, kdy éter může tvořit sám ze sebe, neustále prožívá manvantary tvoření 
a zdokonalování se, mrtvý vesmír se stává inertním éterem, který už ze sebe 
nemůže nic vytvořit, který nemá vědomí a je věčnou inertní mezivesmírnou 
prázdnotou. Už v něm nejsou žádné dny ani noci Brahmy, je mrtvý, pokud můžeme 
toto slovo konvenčně použít pro tento stav.  Pokud začnete měnit vlastnosti éteru 
ve vesmíru - zanikne do tohoto stavu. Temné civilizace a jejich hierarchové tomu 
však nevěří a vytrvale si myslí, že vybudují svůj úžasný svět, i svůj vesmír, aniž by si 
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ve svých iluzích představovali, že oni sami jsou součástí tohoto éteru, který se snaží 
přetvořit, a že při tom také zaniknou. 

Takže dokud se galaxie Mléčná dráha konečně nevzdálí od kontaktu s dírou do 
antisvěta, není naděje na úplné osvobození od temných civilizací. Jakmile k tomu 
dojde, některé struktury éteru, které byly zničeny invazí, se změní, jako by se ‚tkáň‘ 
po zmáčknutí znovu narovnala a světy s nízkými vibracemi již nemohly v galaxii 
existovat, a to ani ve sluneční soustavě. Podle svých vibrací propadnou do svého 
vlastního antisvěta nebo do světů blízko díry, do oblasti, kam zasahuje vliv 
průlomu. V této oblasti se nyní nachází váš svět. 

A to, že vám některé síly říkají, že se vaše DNA už mění nebo je tam něco jiného, to 
jsou jen uklidňující historky. DNA je fyzikální látka - kyselina deoxyribonukleová. 
Neexistuje v éterickém stavu, je čistě fyzická. Nemůže se změnit na jemnohmotné 
rovině, protože na jemnohmotné rovině neexistuje. Je to fyzický projev struktur 
éterického těla duše, ale pouze ve vašem fyzickém světě a odpovídá pouze 
fyzikálním zákonům. Zbytek jsou pohádky těch, kteří neznají nejen zákony 
astrálních a éterických stavů, ale ani zákony vašeho fyzického světa. 

Pouze pokud se změní vlastnosti duše, její tělo bude jiné a bude v jiném světě, ale ne 
v tomto vašem. A ono se nezmění, pokud bude ve fyzickém stavu. Nové tělo je dáno 
pouze při narození, inkarnaci. A pokud je jiné a neodpovídá vašemu světu, pak se 
rodí v jiném světě. To znamená, že pokud se duše změnila natolik, že již 
nepotřebuje podmínky vašeho nízkofrekvenčního světa a vašich nízkofrekvenčních 
těl s vaší obvyklou DNA, pak se duše inkarnuje do jiného paralelního, možná i 
fyzického světa s jinou DNA. Ale ne ve vašem světě a ne v tomto starém těle! 

No a co se týče vnějších proměn těl bez práce duše a bez jejího sebezdokonalování, 
jakože měnící se prostor sám o sobě změní tělo i duši a přinese zlatý věk - to je ještě 
větší pohádka a ukolébání duší. To je sen těch, kteří čekají, až se za ně všechno 
udělá, sen těch, kteří se nechtějí předělávat, kteří kompromisy ospravedlňují 
svědomím kvůli fyzickému přežití těla, kvůli hmotnému pohodlí, kteří se nechtějí 
potýkat se svými vášněmi a neřestmi. A v tomto snu jsou chyceni do sítě hladových 
duchů nižších světů, kteří se živí energií takových lidí. 

Jakákoli změna u člověka se může udát POUZE V PŘÍPADĚ, ŽE SE ZMĚNÍ JEHO 
VĚDOMÍ! A to změnit se může POUZE V PRÁCI NA SOBĚ, A NE Z VNĚJŠÍCH PŘÍČIN! 

To, že bytí určuje vědomí, je největší chyba, nebo spíše ne chyba, ale 
propagandistický tah své doby určitých politických sil, které podle tohoto vyjádření 
budují svou činnost čistě na materiální, materialistické úrovni. 

Ve skutečnosti je to přesně naopak. VĚDOMÍ URČUJE BYTÍ! To platí pro všechny 
světy, zejména ty nefyzické ve vašem chápání. Vždyť ve světech, které jsou pro vás 
jemnohmotné, je to vědomí, které materializuje prostředí kolem duše. A o tom bylo 
řečeno mnohokrát (viz další témata). 

Ale i ve vašem hrubohmotném fyzickém světě je toto pravidlo neměnné. Můžete 
říci, prý že v rodině opilců budou děti zajisté opilci. A říkáte si, prý že jejich bytí 
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určilo jejich vědomí. Ale to je čistě povrchní pohled, neznající skutečných příčin 
toho, co se děje. Ale je to jednoduché: k duším opilců jsou podle jejich vibračních 
frekvencí přitahovány podobné duše, které mají stejné vibrace a jsou vtěleny do těl 
jejich dětí. Proto mají zpočátku takové vědomí. A to dále určuje jejich bytí. 

Ale lidé, kteří si myslí, že děti jsou čistý nový bílý list bez svého původního vědomí, a 
kteří si myslí, že fyzický život je jediný a že duše neexistují a že veškeré vědomí je 
odvozeno pouze ze signálů biologické hmoty mozku, budou tvrdit, že bytí určuje 
vědomí. To je materialismus v nejčistší podobě, který je z hlediska jiných světů 
směšný a je viděn jako největší iluze vědomí. 

A důkazem toho je, že se někdy opilcům narodí normální děti, které nenávidí pití a 
snaží se uniknout z bažiny, ve které se narodily. Jsou to duše pracující na 
karmických vazbách s dušemi svých rodičů. Prostě se s nimi někdy v minulosti 
zapletly, ale ve své podstatě nejsou tím, čím se zdají být. Poté, co si odpracují své, 
vymaní se z jejich světa. A tak vědomí určuje jejich existenci. 

Pokud tedy vědomí zvýší své vibrace tím, že se naučí žít podle svého svědomí a 
neomlouvá se fyzickým přežitím nebo touhou po fyzickém komfortu, pak se 
inkarnuje v jiném, vyšším světě. Může být také fyzický a pak bude dáno jiné fyzické 
tělo, s jinými schopnostmi a s jinou DNA, ale DNA toho druhého světa. 

Ale jsou to právě ti, kdo se bojí fyzické smrti jako ztráty své navyklé formy a 
navyklých podmínek bytí, ti, kdo lpí na formách, vymýšlejí už teď pohádky o změně 
jejich fyzických těl. A jsou to právě oni, kdo jsou chyceni entitami ne-jasných světů, 
aby si vzali jejich energie, kterými se živí, a dávají jim nejrůznější sladká a 
ukolébající poselství. 

Takže jedině změna vědomí lidí prostřednictvím sebezdokonalování může být 
hypoteticky dalším východiskem ze současné situace s uchvácením vašeho světa 
silami temnoty. 

Samozřejmě můžete říci, že vědomí bylo jiné, vysoké u každého v těch dobách, kdy 
zachvátili váš svět, ale vždyť ho stejně zachvátili. Nebo můžete říci, že se nemáme 
důvod bát o čisté světy, že budou zajaty temnými civilizacemi, pokud dojde k 
průlomu. Prý tam stále všichni žijí s vysokým vědomím, což znamená, že jim 
nehrozí pád. 

Pád ale hrozí každému. Čisté bezelstné vědomí naivně přijme zlo za pravdu, jak je 
všechno zvyklé přijímat, a přijetím principů zla za pravdu se ocitne v iluzích stejné 
pýchy a necitlivosti vůči druhým. 

Alegorií tohoto procesu byla nejstarší legenda o plodu poznání dobra a zla, který 
zničil rajský život lidí. 

Ovoce ze stromu poznání dobra a zla nabídnuté hadem Evě je pouze pohádkovým 
odrazem nejstaršího poznání, které zůstalo z tradic až do biblického období, ale 
dostalo se do Bible se zcela jinou interpretací a vysvětlením, potřebným pro 
vetřelce Anunnaki. 
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Nevědomí lidé začali tuto legendu pod vedením vetřelců interpretovat jako příčinu 
prvotního hříchu, kdy údajnou podstatou zla bylo poznání o rozmnožování, jakože 
první lidé byli vyhnáni z ráje při ztrátě panenství. 

Ale to vše je další podvod v pořadí a sofistikovaná lež. Smyslem této lži je, aby se 
starověké rasy země přestaly množit, aby se reprodukční činnost stala zakázanou. 
Nepřipomíná vám to vaše dny? 

Historie se opakuje... kdysi Anunnaki také chtěli snížit starověkou populaci planety 
- potomků hvězdných ras z různých hvězdných systémů, aby ji osídlili svým 
šlechtěným vyvoleným národem. 

A aby tento zákaz pronikl do masa a krve vysoce uvědomělých a morálních ras, 
přivedli své první vyšlechtěné vyvolené lidi k naprosté zvrhlosti a ohavnosti spojené 
s plodnými orgány. Byli to Chaldejci a jejich zvrácené předělané starověké kulty 
Babylónu, když místo učitelů, kteří budovali Babylón, přišli samotní Anunnaki a 
démoni z nižších světů, převzali jména starověkých bohů a začali šířit zvrhlost a 
krvavé oběti. 

Když lidé vysokého vědomí viděli zvrhlost a zrůdné zvrácenosti, považovali to za 
ohavnost a postupně se všechny atributy spojené s procesem početí začaly 
ztotožňovat s touto špínou a dále podle plánů vetřelců došlo k hanobení ženského 
principu. Vždyť podle legendy, kterou předělali, to byla právě Eva, žena, která byla 
svedena k poznání a pak ho jen předala Adamovi. Takto se Anunnakiům podařilo 
obrátit vědomí lidí. 

Oni také pro posměch zanechali v Bibli legendu o hadovi a Evině jablku. V podstatě 
sami ukázali těm, kteří neznali zlo, co je zlo, dali to samé jablko poznání, ale ještě 
zabalené do sofistikované lži. 

Zranitelnost mnoha čistých vědomí, které se nesetkaly s takovou sofistikovaností, je 
naivita a víra všem napořád! Zvyk určovat ne vnitřním citem, ale prostě slovem, 
bez přemýšlení, může vést k pádu do pasti. A když se přijme lež a zákeřnost za 
bernou minci, jak se říká, bez analýzy a cítění, že to může být to pravé zlo, duše 
začne páchat zlo v domnění, že to vůbec není zlo a že to tak také lze a může a musí 
se žít. Právě toto poznání, jak žít ne podle svědomí, nabízené jako pravda naivním 
vědomím, která nejsou zvyklá přeskakovat všechny získané znalosti přes měřítko 
svědomí, přes cítění duše, je právě plodem ze stromu poznání zla, který vetřelci 
nabízejí jako první ve světech, do kterých vtrhnou. 

Tak byl tento ‚plod‘ navržen a žitý v období zlatého věku na Zemi po invazi a 
katastrofách spálení. A ty duše, které naivně uvěřily útočníkům a začaly žít podle 
zákonů podlosti, považujíce je za variantu zákonů svědomí, dokonaly pád a získaly 
vědomí, které útočníci potřebovali, aby se staly dobytkem na jejich farmách. Ale 
protože jich nebylo tolik, vetřelci začali vytvářet svůj šlechtěný národ, měníce geny 
už v tělech, aby se v nich mohly inkarnovat méně vyvinuté duše. 

A tuto taktiku mají všude při zabrání nových světů. Naivní důvěřují temnotě, 
zapomínají na svoje cítění, připouštějí, že možná to, co říkají temní, je pravda a 
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začínají svůj pád. Jejich vědomí se mění a začíná určovat jejich bytí. Svět se stává 
také nízkofrekvenčním. A pokud se to ještě ‚sníží‘ technicky, například působením 
na krystaly planety, začnou se v něm inkarnovat nízká vědomí z nízkých světů a 
bude jich více a více. Vetřelci tak získají velké zdroje na energetické napájení, a 
energie bystrých, ale naivních duší, které padly, jim obzvlášť chutná. 

Právě to bylo první a hlavní příčinou pádu vibrací vašeho světa, a technické 
působení na krystaly naplnil váš svět záplavou nevyvinutých nízkovibrujících duší, 
které se masově začaly vtělovat na Zemi a staly se obyvateli farmy vetřelců. Jejich 
příliv ještě více snížil vibrace vašeho světa. To vše dohromady vedlo k rozvrstvení 
světů, protože mnoho duší, které nedokázaly padnout a uvěřit vetřelcům, se prostě 
ocitlo vyhozených do jiné dimenze. A téměř všichni fyzicky zemřeli ve vašem světě a 
objevili se v nových tělech z jiné hmoty ve světě, nazývaném u vás Šambala nebo 
Bělovodí nebo Irij, ve světě vyšší dimenze, mluvě velmi konvenčními pojmy vašeho 
jazyka. 

Staly se učiteli a bohy pro zbývající lidi, kteří fyzicky přežili, ale snížili své vibrace 
tím, že se dohodli na kompromisu s útočníky, kterým uvěřili s tím, že se dohodli na 
kompromisu se svým svědomím. 

Možná se podle našich příběhů zdá snadné, že Učitelé, bohové, byli prostě uvrženi 
do odtrženého světa Šambaly. Ano, je to snadné pro vědomí, přijímající fyzickou 
smrt a ztrátu navyklých forem za nevyhnutelnou a každodenní realitu. A my vám 
vyprávíme o našich pocitech... proto si možná mnozí z vás z našich příběhů mysleli, 
že jsme prostě vzestoupili ve stejných tělech. Na to jsme se ale v našich příbězích 
jednoduše nezaměřili (viz další témata). Pro nás to byl jen přechod, ale jen proto, 
že jsme si uvědomili nicotnost lpění na fyzickém těle a nebáli se bolesti z jeho 
ztráty a projevení v novém těle, v novém světě. 

Ale ti, kteří uvěřili útočníkům a vpravili se do iluze o důležitosti fyzického života a 
soucitu s fyzickým tělem, kteří uvěřili realitě iluze ztráty a tragédie při příchodu 
smrti, ti zůstali, žijíce ve strachu o své kůže a stávajíce se obyčejnými lidmi. Nebyli 
vyhozeni do světa učitelů, protože se báli fyzicky zemřít. Strach se stal hlavní 
příčinou pádu většiny duší a ty zůstaly v tomto světě, jenž snížil své vibrace. 
Protože strach také velmi snižuje vibrace. 

A tak po uchvácení vašeho světa a po všem, co se stalo, může být dalším 
východiskem právě změna vědomí. A ti z těch zbývajících, kteří si ještě vzpomněli 
na sebe, překonali obavy a iluze a prošli i v nově změněných těžkých podmínkách 
svého života - také vzestoupili. Stali se svatými, poustevníky, jogíny a vzestoupili, 
odcházejíce z vašeho světa, samozřejmě zanechali těla. Nutno podotknout, že 
dokonce když nějaký světec, jak se zdá, vzestoupil s tělem, to znamená, že jeho tělo 
zmizelo z vašeho světa, ve skutečnosti se jeho tělo při přechodu rozpadlo na atomy, 
to znamená, že bylo také zničeno. Fyzická hmota vašeho světa se při přechodu 
rozpadá na atomy, pokud má duch velmi vysoké vibrace a na zemi se to zdá jako 
vzestup v těle, ale ve skutečnosti duch stejně ztrácí tělo a získává v tom světě nové 
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z hmoty toho světa, jako by se tam materializoval. Ale není to o nic lehčí (těžší) než 
proces obyčejné smrti ve vašem světě. 

Po převzetí vašeho světa jej mnoho duší opustilo, i když zpočátku zůstali, 
podléhajíce pokušením nebo strachu. Mnozí znovu přicházeli, vtěleni do těl, stávali 
se proroky, svatými, učiteli, přicházeli plnit poslání světla, odevzdávali své fyzické 
životy, uzavírali portály do jiných světů, uchovávali znalosti a zachraňovali relikvie 
starověkých civilizací světla. 

Ale pouze pokud se všichni, kdo zůstali na zemi, probudí a odpracují své vazby a 
nedostatky, teprve potom se pozvednou vibrace celé planety a pro vetřelce se stane 
nezajímavou... 

Ale to je velká utopie. Protože není možné, aby všichni odpracovali všechna svá 
karmická rozuzlení v krátkém čase. Mnozí potřebují tisíce dalších inkarnací a 
pouze pokračují v navazování nových uzlů a setrvávají ve svých iluzích. 

Je potřeba být realista, což je přesně to, v čem jsou ti temní dobří. Dobře si 
uvědomují slabiny padlých, a proto se netrápí vyčerpáním energetické potravy. 

Navíc v poslední době jsou samy o sobě stále více technogenní, jak byste to nazvali. 
A podle jejich výpočtů už nepotřebují masu populace, ani tu nízkofrekvenční. Jejich 
nové stroje na shromažďování energií života se naučily tyto energie uměle 
navyšovat, násobit. 

Proto nový vládce útočníků, který nahradil Jehovu - Pán podzemní Agharty (viz 
téma: Zákeřnost země Agharta aneb tajemství Antarktidy), byl opět zmaten 
úbytkem populace. Jeho současným cílem je nahradit většinu populace roboty a 
ponechat pouze kompletně vybraný materiál pro generování energií, stejné 
energie gavvah, kterou potřebuje civilizace Anunnaki a jejich vazalové. 

Ale dokud nezačala poslední etapa, probíhá pouze její příprava, vetřelci a dozorci 
jejich ‚farmy‘, tedy ta stejná elita, pytle s penězi, vládnoucí aristokracie nadále 
používají všechny páky k získání této energie gavvah i k usnadnění ovládání davu. 

A nejoblíbenější a nejstarší způsob ‚rozděl a panuj‘ je stále platný jako nikdy. A 
samozřejmě výběr vyvolených. A vyvoleným může být jakýkoli národ, jakákoli 
země, na kterou sázejí. 

Tak to bylo i za druhé světové války, o které jsem mluvil na začátku. Tehdy byly 
vypsány velké sázky. Pán Agarthy chtěl svůj nový svět vytvořit už od poloviny 
minulého století. Podle jeho plánů by na začátku 21. století neměla být na Zemi 
více než 1 miliarda lidí a ve vaší době ještě méně. Podle jeho plánů měl již v 50. 
letech minulého století existovat jediný stát a oficiální uznání vládce Agarthy jako 
pravého a živého boha a jeho místodržitele nebo místodržící vlády z jím vyvolených 
dozorců z těch nejtajnějších společností. 

Do té doby zbývající pozemšťané by museli existovat v uměle vymezených 
rezervacích, zcela zbavení majetku a rodin, se státem plánovaným oplodněním a 
pěstováním potřebných dětí v přísně omezeném počtu ve speciálních ústavech, bez 
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nároku na rodinu vůbec. Tento projekt byl testován, jak byste řekli, v 
koncentračních táborech postavených Němci. 

Už tehdy se rodil projekt na vyčištění planety od měst a osad a vybudování 
komplexů pro elitu, pouze která by měla povoleno žít v přírodě. Služební a 
pracující obyvatelstvo mělo být usazeno v podzemních městech v rezervacích, aby 
neznečišťovalo vnější vzhled planety. 

Právě odtud pocházejí všechny nápady nově se objevivších ‚zelených‘. Anunnaki a 
jejich hybridi chtějí nakonec osídlit zemi sami, předělat její atmosféru a změnit 
spektrum slunečního světla, elektromagnetická pole a ještě mnoho dalšího. Protože 
zatím v těchto přírodních podmínkách na povrchu dlouho nevydrží bez speciálních 
přístrojů-bioskafandrů, mimochodem zcela podobných vzhledu moderních lidí. 
Elita Agarthy, a tam je také vlastní elita, Anunnaki a hybridi blíže k Pánu nosí 
bioskafandry vytvořené podle genetických materiálů Atlantidy. Proto mají vysoký 
vzrůst a takzvaný ‚nordický‘ vzhled. 

Ne nadarmo vám známý vykonavatel vůle vetřelců chce uzavřít zemi před 
slunečními paprsky jakousi clonou. To je příkaz majitelů, kteří nemohou snést 
Slunce a jeho paprsky v přirozeném pásmu, a ne jakoby boj s globálním 
oteplováním a klimatickými změnami. Proto narůstání těžkých zářičů, jakoby 
potřebných pro novou generaci komunikací a internetu. 

Jenže tehdy, v polovině minulého století, první část projektu zastavil Stalin, který 
otevřeně odhalil sionismus a jeho plány, a sovětský lid, který válku přežil. 
Nechyběla ani pomoc od světlých civilizací, které pomáhaly v rozhodujících bitvách 
s různými druhy dezorientujících energií namířených na nepřátele. Vše se dělalo 
tak, aby nedošlo k přímým střetům s Anunnaki a aby nedošlo k šokování 
pozemšťanů. 

Plány Anunnaki byly zmařeny porážkou Německa. Které se na tuto válku 
připravovalo dlouhou dobu, pěstujíce nacismus, hrdost, vyvolenost, pocit 
nadřazenosti nad ostatními národy a rasami, počínaje myšlenkami o čistotě krve a 
konče teorií o podřadných lidech nehodných žít. 

A vy si myslíte, že tyto teorie upadly v zapomnění. Stala se nejneočekávanější věc. 
Začali je štěpit ti, kteří je porazili. Myšlenka nadřazenosti bílé rasy, bílých bohů a 
pravých Árijců, nyní Slovano-Árijci znovu začali zapouštět kořeny v zemi starověké 
Rusi a v mnoha jejích koutech, jak na západě, tak na východě. A navíc, za právo 
považovat sebe za vyvolené, jediný národ začali rozdělovat a štvát rody proti sobě. 

A uspěli. Jižní Rus se stala nepřítelem zbytku Rusi a nástrojem nepřátel, nástrojem 
útočníků, pouze sebe považovala za právoplatné dědice velkých bílých bohů a 
skutečných Slovanů a Rusy považovala za Asiaty a Ugrofiny. Ale i v samotném 
moderním Rusku se snaží zasít takové neshody neustálým přiléváním příběhů o 
takzvané Tartarii, údajně uchvácené Moskvou. Jakože pouze obyvatelé Tartarie si 
zachovali starověkou víru, kterou zničili Moskvané a Ruská říše pozdějších epoch. 
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Fakta jsou zkreslována, vymýšlejí se nová fakta, naštěstí se také každý vládce vždy 
snažil přepsat dějiny pro sebe. A nyní, když najdete tyto nesrovnalosti v přepisech, 
můžete s nadhledem napsat nový příběh, dokonce i zcela absurdní, jednoduše 
prohlásit vše, co bylo před tím, za padělané a zfalšované a označit jakýkoli důkaz o 
opaku u vás módním slovem ‚fejk‘. 

Ale, bohužel, za tím vším málokdo vidí plán na rozkouskování vašeho státu, plán na 
oddělení Sibiře, vytvoření sibiřské, uralské a dálněvýchodní republiky. Nepřátelé na 
to samozřejmě mají velké páky, také falšování historie, vytváření nových pohádek 
tzv. alternativní historie, která je neméně falešná než ta oficiální a v něčem ji i 
předčí v její pohádkovosti, ale je založena na pravdě skryté úředníky. 

To znamená, že zde neexistuje žádný limit pro podvod. Co oficiální historie skrývá, 
alternativní vytahuje, ale vykládá si to zcela po svém a přesně tak, jak nepřátelé 
potřebují, cestou vymýšlejí falešné a někdy šílené detaily, jako byla jaderná válka v 
19. století a neexistence oficiálních historických období vůbec, jakože vše bylo 
vynalezeno v 19. století... A čím klamnější, tím rychleji zakořenuje, jako teorie 
ploché Země. To vše jsou nástroje nepřátel, jimiž chtějí z populace zcela vymazat 
všechny zbytky jakýchkoliv vědomostí a zasít pohádkový nepořádek či dokonce 
úplnou nedůvěru a popírání jak historie, tak tohoto světa jako celku. Ostatně, 
právě tento druh vědomí k další digitalizaci skutečně potřebují. 

Málokdo ale chápe, že by se nemělo slepě a naivně věřit celému remaku, jak říkáte, 
jen na základě rozhněvaných emocí, že vám toho bylo hodně skryto a teď to prý 
otevírají, ale zapněte svůj cit a zkuste jít na to střední cestou. Tedy vycíťovat - kde 
alternativní historie skutečně říká pravdu, a kde ta oficiální. Kde je naopak padělek 
oficiální a kde fikce alternativy. Musíte se naučit všechno zvažovat, a hlavně se 
ptát, kdo z toho má prospěch a proč. A pak hned vylezou oslí uši fikcí a padělků. 

A porovnat s tím, co se stalo v minulosti. Komu teď například prospívá, když vám 
říká o vaší vyvolenosti a zároveň ponížení ze strany Západu? Kdo má prospěch z 
toho, že věříte v existenci velké říše Rusi či Tartarie, která byla údajně skryta a 
paměť na ni byla vymazána, ale která existovala... na celé zeměkouli (nebo 
zeměploše, jak už mnozí uvěřili v honbě za nekonečnými odhaleními oficiální vědy 
v rozhněvaných emocích a touze najít alternativní pravdu)? 

Podívejte se do historie... Komu ještě nedávno vštěpovali vyvolenost árijské krve, 
komu bylo vyprávěno o velké severské rase, o vytvoření velké říše nadlidí, o 
možnosti pomsty? 

Opravdu nevidíte paralelu? Napadlo vás někdy, že to všechno je příprava na velký 
masakr, vedený stejnými nepřáteli, kteří štvou lidi proti sobě? 

To máte vy. Další jatka se připravují za oceánem. Myslíte, že se náhodou mluvilo o 
ponížené afroamerické rase? Myslíte, že se náhodou začal rozvíjet černý nacismus 
a poškozovat práva bílých? To vše je stejný mechanismus. To vše je potřeba k 
oživení bílých nacistických organizací v době vrcholících černých pogromů a 
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nepokojů, k podněcování nenávisti černých k bílým a bílých k černým, vždyť práva 
a svobody bílých jsou nyní odebírány, aby se zalíbili černým. 

Útok je na všech frontách, nepřátelé potřebují chaos a vyhlazení všech. A hlavně, za 
tímto chaosem oběti nevidí do tváří loutkovodičů, ale drží se navzájem. 

Jediná věc je, že v samotném táboře nepřátel není jednota, takže existuje spousta 
různých destruktivních programů. Jak podněcování neshod, tak naopak program 
všeobecné tolerance a multikulturalismu, ale dovedený do extrémů a absurdity. 

Někteří lidé tam venku nechtějí totální války kvůli ztrátě infrastruktury a 
finančním ztrátám, a tak navrhli snížit populaci pěstováním sexuálních 
zvráceností. A to bohužel také funguje. 

Proč to všechno funguje? Proč někteří akceptují zvrácenosti, zatímco jiní, kteří 
vědí, že jde o ohavnost, stále se podrobují hrám nepřátel v jiném plánu a hrají 
podle jejich pravidel ve společnostech, podněcující rasovou a národnostní nenávist, 
nebo alespoň upadají do pýchy vyvolenosti jejich rasy a snu o zalidnění celé 
zeměkoule samými sebou. Začínají nevinnými nápady nepouštět cizozemce k sobě, 
nemíchat se s nimi a pak je pronásledovat, nenávidět, nenávidět míšence a tak 
dále… 

Někteří u vás dokonce svědomí začali považovat jen za vlastnost ruského národa, k 
čemuž dochází, a dokazují to podvodným prostým souzněním slov. I když ani z 
jejich podvádění není vidět, že ‚zvěst‘ [весть], jak říkají, je čistě slovanská zvěst. 
‚Společně s bohy‘ [Совместно с богами] - kde je v tom výrazu ‚svědomí‘ 
[совесть]? ‚So‘ [Со] je prostě energie světla v objemu, když už mluvíme o zvucích, a 
předpona ‚s‘ [c], vytvořená mnohem později v jazyce, sama o sobě neříká, že je to ‚s 
bohy‘ [с богами] a rozhodně neodděluje bohy slovanské od ostatních. Nebo ještě, 
někteří si začínají skutečně myslet, že jiné národy nemají duši… 

A právě tak to všechno začíná, zahryzávajíce se tiše do vědomí, pokud dovolíte, aby 
se uskutečnil první negativní krok. Když to však takovým lidem řeknete, kontrují 
druhým extrémem, že pak chcete toleranci a osídlení uprchlíky... 

Právě tyto extrémy navrhuje nepřítel, protože mysl průměrného člověka se 
neustále řítí do extrémů a vždycky to tak bylo. Jen velmi málo lidí rozumí samo 
sobě a v každém konkrétním případě volí střední cestu. Ne, jsou vidět jen extrémy - 
buď nacionalismus přecházející v nacismus, nebo bezuzdná tolerance a naprostý 
zmatek, osídlení jiných národů na jejich území a chaos. Vědomí lidí vtělených do 
vašeho světa není schopno najít střední cestu a nepřátelé toho využívají. 

Vždyť jak program tolerance a globalismu, tak program nacionalismu a zachování 
čistoty krve jsou oba programy nepřátel, protože jsou extrémní a lpí pouze na 
vnějším faktoru. Tam, kde vnější faktor převažuje nad vnitřním - tam jsou tisíce 
záchytných bodů pro ideology nepřátel a pro manipulaci vědomí pro své vlastní 
cíle! 
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Tam, kde je důležitější vnitřní čistota, život podle svědomí a zohledňování každé 
situace a každého jednotlivce, je pro nepřátele těžší manipulovat. 

A pokud se pokusíte vybudovat zlatý věk jen na vnějších znacích úcty k oděvu, na 
domovním řádu, bez vnitřního porozumění a života podle svědomí - stanete se 
další hračkou v rukou nepřátel, další sektou, kde za vnějšími pravidly nevyhnutelně 
začíná potlačování vůle duše. Když není vidět to hlavní, ale to druhořadé, velmi 
snadno do toho proniknou temné osobnosti a začnou potlačovat, a tím degradovat 
pravdu jakéhokoli učení, jakéhokoli společenství pod rouškou vnějšího obrazu. 

Tady je jednoduchý příklad: někteří z vás doufají, že když se shromáždí v 
komunitách a odejdou do osad, vybudují tam spravedlivou společnost a zlatý věk. 

Ale nebere se v úvahu samotný faktor, že vědomí neurčuje bytí, ale naopak. Pokud 
alespoň jeden z členů komunity nedosahuje úrovně vědomí, jistě začne potlačování 
vůle bližního, poučování toho, kdo se neptá, násilné zapojování do rituálů, násilné 
dodržování určité oblečení a vzhledu... 

Ano, zdálo by se, že všichni dobrovolně přišli do komunity, ale je to tak...? Ptali se 
dětí, které se narodily? Zdá se vám to samo sebou, ale už to je potlačení vůle jako v 
každé společnosti a do zlatého věku to má hodně daleko. 

Ale to hlavní jde ještě hlouběji. Stačí například vědomí členů komunity, aby si 
navzájem nezáviděli, nezlobili se a nenadávali, nežárlili, netoužili po manželovi 
nebo manželce jiného člena komunity? Jsou všichni členové komunity skutečně 
poctiví, žijí všichni podle svého svědomí, z duše, nebo o tom mluví jen navenek? 
Pokud alespoň někdo takový nebude, komunita se nikdy nestane společností 
zlatého věku. A zapomněli v dnešní době všichni v takových společenstvích, co jsou 
to peníze ve smyslu touhy po materiálním blahobytu za každou cenu? 

Pokud vtáhnete běžnou společnost do lesa, to není výtvorem zlatého věku, je to 
rekvizita a divadlo, hra na tradice a duchovno. A z hlediska rozvoje ducha se téměř 
neliší od běžného života ve velkoměstě. Protože jedna vnější výchova duši 
nerozvine, je třeba vlastní práce na sobě. Vnější vzdělání bude vždy jen vnějším 
pozlátkem, a to je vše. 

I v Americe existují komunity Amišů, kteří sice nejsou pohané, ale křesťané, ale 
vzdávají se výhod civilizace, žijí v minulosti, používají životní styl minulosti, 
oblečení minulosti. Jejich děti však velmi často utíkají z komunit jako z vězení a 
začínají žít všechny neřesti společnosti daleko z očí komunity. Vnímají komunitu 
jako vězení, kde je jejich vůle od dětství potlačována a život je zcela regulován 
zavedenými pravidly a tradicemi. 

Proč se to děje, vždyť se v tomto prostředí narodili? Protože důležitost vnějšího v 
podstatě nahrazuje vnitřní morálku. V takových společnostech, kde je důležitý 
dress code, jak se u vás začalo říkat, a formální dodržování zvyků, se velmi rychle 
vnitřní základy morálky začnou jednoduše implikovat a dětem se nevysvětlují. Jo a 
není čas na to, aby se o tom rodiče s dětmi bavili, je snazší je zbít a donutit je nosit 
dlouhou sukni bez vysvětlení, snad kromě vysvětlování, že se to tak stanoveno a 
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krátká je pro hanbu a hotovo, ale proč je to pro hanbu a tak dále není kdy 
vysvětlovat, je spousta jiných starostí. Vše se tedy děje ve skutečnosti, ne ve snech. 

Proto vše to, co se snažíte nahradit, aniž byste se zbavili základních neřestí v sobě a 
všech, ale lpíte pouze na vnějších půvabech, pohádkových vlastnostech a naivní 
víře, že to vnější za vás spustí pohádku, je jen naivní utopie, sladký sen a odklon od 
sebezdokonalování ducha. 

Tím spíš, že sami nepřátelé si tyto krásné pohádky za pochodu přivlastňují a staví 
je navenek pro sebe. Vždyť jen ti, kdo mají moc a peníze, jsou schopni budovat 
krásné a upravené rodové usedlosti. A dokonce kvůli tomu začali prosazovat 
zákony, jak říkáte. Sní o tom, že se vrátí k zemanské minulosti a budou žít z práce 
námezdníků a později možná i nevolníků a dělníků. Protože pohádku lze 
uskutečnit jen skutečným příběhem něčí práce. Prostý člověk bez peněz a velké 
rodiny nebude mít čas na večírky a kolotoče, když obdělává svůj hektar nebo se 
stará o dobytek. Prostě začne primitivně přežívat, což jeho vědomí vzdálí od 
filozofování o zlatém věku a duchovním zdokonalování vůbec. 

Takovou příležitost nedá ani obrovská rodina, alespoň ne těm, kteří jsou nuceni 
mít stále děti. Ženy tak vypadnou právě z oného duchovního zdokonalování, 
zabřednou do nekonečných starostí a povinností. Což se dělo po celé dějiny 
rolnického života, ve všech tradičních společnostech a děje se to i nyní v mnoha 
zemích s tradičním náboženským řádem. Myslíte si, že někde v Africe nebo v 
Afghánistánu je v rolnických rodinách mnoho štěstí? Myslíte si, že je tam čas a 
příležitost pro růst duše? A nejde ani o náboženská dogmata. Tam prostě není 
volná minuta, tam je všechno zaměstnáno těžkou fyzickou prací, nekonečnými 
porody, bolestí a ztrátou zdraví z tohoto, nekonečným zařizováním každodenního 
života znásobené nedokonalostí vědomí, potlačováním vůle některých lidí jinými. 

Svátek se v takových společnostech jen mihne jako jiskra, na okamžik osvítí těžký 
život, není trvalý a takový život není idyla a pastorále. 

 A k tomu, abyste vytvořili pohádku ve svém hmotném světě, který je už tak 
vibračně velmi těžký, potřebujete služebníky a utlačování jedněch druhými. Proto 
byl panský život blíže té idyle a pastýřství. Ale jeho základ spočíval na utrpení a 
vykořisťování jiných lidí. Ale cožpak je to světlo? Je to temnota z temnoty. A právě o 
takovém ráji ve slovanském stylu u vás začali snít ti, kteří mají hodně peněz. Ale to 
je zase cesta do temnoty. 

Žít v komunitě a pracovat ve městě s cílem zajistit si ráj a zlatý věk také není v 
možnostech každého a není to skutečné východisko, je to jen iluze rajského života, 
ale stále není odpojena od stejného peněžního systému vybudovaného nepřáteli. 

A když se na to podíváte globálně, dovolili by všemocní vetřelci, kteří si rozdělili 
svět na své pozemky, aby v hlubokých lesích žila nějaká společenství, dokonce i ta, 
která se skládají z lidí s nejvyšším vědomím? Se svými technickými možnostmi 
najdou každého a jednoduše ho vyhladí jako divocha, zejména ty, kteří nejsou 
uvedeni v jejich účetních systémech. Planeta je jimi kompletně prohledávána, už 
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neexistují žádná odlehlá zákoutí, rozuměj, není kam utéct, všechny divočiny jsou 
viditelné vesmírnými satelity. Jedině poustevník se může ztratit, a to jen na chvíli, 
než opustí tento svět. A ti, kdo začnou vytvářet společenství a přivádět na tento 
svět děti, jsou odsouzeni k záhubě. Je to jako zavřít si oči rukama a pokračovat ve 
stavbě domu v muničním skladu, který patří nepříteli, a rodit v něm děti pro 
pozdější utrpení, kdy ten pán přijde a všechny zničí pouhým stisknutím tlačítka. 

Takový útěk tedy není spásou planety a není ani spásou duše, protože shromáždit 
komunitu z lidí rovnocenných v duchovním vývoji je prakticky nemožné. V nedávné 
historii nikdy neexistovala společenství svatých nebo jogínů. Existovaly toliko do 
posledního vychýlení krystalu na Kailáse, do posledního snížení vibrací planety. 

Když došlo k tomuto úpadku, podobná společenství odešla do jiných světů, jako 
společenství města Kitěž, jako společenství Machu Picchu v andské vysočině, jako 
společenství Ubar ve starověké Arábii (viz témata: Tajemství města Kitěž, 
Obyvatelé Machu Picchu odešli do země bohů, Tisíc a jeden den Ubaru a další 
příběhy džina Hubala). 

A pobyt v těchto komunitách probíhal jinak, než jste zvyklí žít ve fyzickém světě. 
Členové těchto společenství díky svému duchovnímu rozvoji prakticky 
nepotřebovali fyzickou potravu, takže neměli potíže a starosti s jejím pěstováním v 
takovém množství, jaké je nutné pro přežití běžného člověka.  Kromě toho měli 
schopnost necítit chlad ani teplo, a proto se nestarali o oděv ani o pohodlí 
domácnosti jako obyčejný člověk. Ostatně, svatí poustevníci v jeskyních také téměř 
nic nepotřebovali. 

Proto dosáhli právě tohoto stavu zlatého věku, jinak to není možné, obyčejný 
člověk se svými slabostmi a obyčejnými schopnostmi nemůže dosáhnout ani 
superschopností, ani Zlatého věku pouze vnějším odchodem ze světa. Aby toho 
člověk dosáhl, musí se nejprve změnit duší, zdokonalit duchem, a ne jednou 
inkarnací, a ne najednou tím, že si oblékne dlouhé šaty nebo pustí vousy. 

Krásná utopie bude velmi rychle rozbita drsností života, a i když bude překonána, 
bude čelit zákonům a překážkám nepřátel a jejich systémů, které si vynutí návrat 
do lůna civilizace, protože je donutí znovu použít peníze, platit daně, registrovat 
pozemky a budovy, koupit si příležitost obchodovat a tak dále. 

Ptáte se, jaké je řešení? 

A řešení vždycky jsou a byla. Nehonit se za vnějšími atributy, ale začít v malém, od 
sebe, ze své duše, začít prostě žít podle svědomí, vzdát se své osobní důležitosti, 
důležitosti svého tělesného původu, začít vidět v druhých lidech jejich duši, a ne 
tělo: tělesný původ, oblečení, národ a tak dále. Člověk to musí mít čas udělat sám se 
sebou, aby se nenechal chytit do nepřátelského systému, a začít pomáhat druhým, 
aby se probudili, pokud o to ovšem sami začnou žádat, a ne násilím. 

Pak opustíte tento svět a budete mít příležitost inkarnovat se do lepšího. 
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Řeknete si, a co tento svět, že by odcházel? Faktem však zůstává, že jeden člověk a 
dokonce ani komunita superduchovních lidí a dokonce ani vtělení Učitelé nebudou 
schopni zachránit celý váš svět, dokonce ani celé civilizace světla nemohou, dokud 
nepřijde čas a galaxie Mléčná dráha se nevzdálí od prolomené díry do antisvěta. 
…Nebo pokud všichni lidé na Zemi náhle přestanou páchat neřesti a přestanou tím 
krmit své nepřátele... 

Ale cožpak je to reálné? Vyzkoušejte… 

Proto mnoho učitelů říká: očistěte se od neřestí, tím nejen zachráníte svého ducha, 
ale také zachráníte Zemi, přestanete krmit parazity a podporovat je. 

Je to něco, co se týká vás, všech obyčejných lidí, něco, co můžete udělat právě vy. Ale 
nemusíte kvůli tomu odcházet do komunit nebo poustevničit v lesích či horách. 
Může to dělat každý. I když žijete uprostřed velkoměsta a pracujete v obyčejném 
zaměstnání, můžete být poustevníkem ducha. Na rozdíl od osad to nevyžaduje 
materiální prostředky, neubírá to na tvorbě materiálního způsobu života. Životní 
styl už máte, nic nepotřebujete... Jen se naučte žít podle svého svědomí, nedělejte 
druhým to, co nechcete, aby dělali vám. A to bude stačit, a když začnete někomu 
nějak pomáhat, ale pouze BEZ PŘEMÝŠLENÍ o vděčnosti, cesta se vám otevře sama. 
I svoboda zazáří ve vězení tomu, kdo je svobodný v duchu. Ten, kdo není svobodný 
duchem, se bude cítit uvězněný i v hlubokém lese, daleko od civilizace. 

Co se týče globální záchrany planety, vy osobně nemůžete udělat nic jiného, než 
zbavit své nepřátele toho, že je budete krmit svými neřestmi, a nepodléhejte iluzím, 
do kterých vás chytají ti samí nepřátelé, aby mohli pít vaši energii, například při 
nějakých skupinových rituálech, meditacích za změnu světa a dalších věcech, které 
vás prostou arogancí přimějí uvěřit, že můžete změnit svět vlastními silami. 

Pouze duchové, jejichž posláním může být stát se vládci, mohou zastavit své 
nepřátele, zastavit jejich strašlivé plány. Nikdy je však nepoznáte, když žijí ve 
fyzickém těle, protože si musí obléci černá roucha a žít a pracovat v černém 
systému svých nepřátel, částečně jim ustupovat, aby získali více a nakonec zastavili 
nebo zničili alespoň některé jejich plány. 

Problémy planety bylo dlouho možné řešit pouze tím, že se vstoupí do kruhu 
vetřelců a zůstane se tam sám sebou, ne-li zcela úplně, tak alespoň částečně. Jinak 
to nejde. Sám jsem to dělal v různých inkarnacích, když jsem byl blízko autoritám a 
připojil se k jejich lóžím a jejich řádům. Ano, obyčejnými lidmi, za které občas 
položíme život, jsme téměř vždy považováni za nepřátele, protože jsme často 
nuceni dělat nepřátelům ústupky, abychom zezadu obešli jejich plány. Ale lidé to 
vidí jako zradu, protože vidí jen to drobné, ale nevidí v globálním měřítku. Vždy to 
tak bylo. Proto jsou duchové vydávající se na takové mise na to zvyklí a 
neočekávají žádnou vděčnost. Prostě dělají svou práci kvůli Vesmíru, kvůli tomu, 
aby se tato planeta zcela nedostala pod kontrolu temnoty. No, a pokud dostane, 
tak aby maximum duší i přesto opustilo tento svět a odešlo se vyvíjet ve světlejších 
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světech a aby nikdo nedovolil znovu prolomit gigantický portál a zachvátit nové 
světy. 

Ze vzniklé situace na mapě možností stále existují bezpečná východiska, a dokonce 
i poslední útok nepřátel na lidstvo v podobě pandemické krize a zastavení 
ekonomik a jedovatých injekcí má také svůj konec. A světlé civilizace na 
energetické úrovni nadále neutralizují i jedy. Zákon karmy však nikdo nezruší. Ti, 
kdo by podle karmy měli změnit inkarnaci, mohou ji změnit také po píchnutí jedu... 
Ten je neutralizován pouze v rámci vibrací toho, kdo jej přijímá, pokud vibrace 
ducha tohoto člověka, pokud jeho karma v danou chvíli nevyžaduje reinkarnaci 
nebo těžkou nemoc. 

Takže nikdo a nic stejně nemůže porušit zákon karmy. Komu je souzeno, tomu se to 
stane. Proto je nesmyslné propadat strachu z jakéhokoli viru, nemoci, války a 
katastrof. Komu je podle karmy předurčeno změnit svou inkarnaci, zemře i pod 
větví, která mu jakoby nešťastnou náhodou spadla na hlavu, a kdo je v této 
inkarnaci předurčen k něčemu jinému, bude žít i na palubě vybuchlého letadla. 

Nezáleží na vašich přáních, obavách ani strachu. Obavami a strachem se pouze 
ničíte a snižujete vibrace svého ducha, nic jiného. Tyto vás neochrání ani 
nezabezpečí. Strach ještě nikdy nikoho neochránil. Pouze důvěra v síly Shůry a 
život podle svého svědomí ochrání vašeho ducha a zlepší vaši karmu, nic jiného. 

Pouze život podle svědomí udrží duši při životě, a žádné čipy a vnější vlivy, 
přeprogramování DNA, ozařování atd., atd. nemohou duši změnit, pokud je naživu 
a pokud neexistují žádné zlomyslné háčky pro pokušení a kompromisy se 
svědomím. 

Pokud jsou přetvořené tělo a DNA neslučitelné s duchem, duch tělo jednoduše 
opustí. Ale to je přesně to, co bude zkouškou pro ducha, zda přijme své dočasné tělo 
za své a ze strachu před fyzickou smrtí zajde jakkoli daleko, nebo zda se ukáží 
duchovní hodnoty a skutečná, nikoli iluzorní realita být vyšší než strach z bolesti a 
ztráty fyzických forem, vyšší než strach ze ztráty iluzorních forem a připoutanosti 
k těm, které iluzorně považujete za SVÉ děti nebo rodiče. Vzpomene si duše, že 
nemá nic vlastního, natož pak SVÉ děti nebo rodiče. Vzpomene si, že příbuzenství 
duše není tělesné příbuzenství... Opravdu si vzpomene? A pochopí a vzpomene si, že 
všechny ty ztráty a smrti jsou jen iluzí a ničím víc? 

A i přesto je Rus, podle všech verzí časové mapy budoucnosti, předurčena k tomu, 
aby se v této válce stala hlavní silou, která přináší světlo do spícího světa. Máte 
mnoho probuzených duší, hlavní je, aby neupadly zpět do víru iluzí. A existují síly, 
které vedou Rus ke změně světa. Ačkoli vám toho teď nemohu mnoho říci přímo, a i 
kdybych to udělal, mnozí by nevěřili, neboť světlé v šatech nepřátel rozpoznat 
nelze, a tak by to mělo být, dokud probíhá válka... 

Každý z vás má svou vlastní cestu a měli byste ji následovat, a která z nich je 
správnější, nemá cenu se hádat, hlavní věcí je výsledek, že se duch stále zlepšuje za 
jakýchkoli podmínek bytí...“ tak promluvil Saint Germain a najednou se odněkud 
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objevila zkroucená hůl... Oblečení se změnilo a teď se tvář prastarého starce ze 
zapomenuté domoviny předků Rusi usmála a zmizela v paprscích 
nesnesitelného světla... 

Zapsala Valeria Kolcova 22.04.21 

 


